



「減鹽減糖」特色菜譜

REDUCED SALT & SUGAR SPECIAL MENU

三味弄豆腐

(香蔥凍豆腐配鹹蛋黃、香煎豆腐配泰式辣醬、滷水炸豆腐)

Beancurd Trio

(Chilled Beancurd with Preserved Duck Egg Yolk, Pan-fried Beancurd with Chilli Sauce,
Marinated Beancurd in Chiu Chow Style)

例Regular \$188

香蔥凍豆腐配鹹蛋黃 - 香滑豆腐配以鹹蛋黃的天然咸香, 鮮味十足

Chilled Beancurd with Preserved Duck Egg Yolk - Tasty arrangement of fresh chilled tofu and natural light salt flavourings of preserved egg yolk

香煎豆腐配泰式辣醬 - 外脆內軟的豆腐配上酸甜泰式辣醬, 開胃醒神

Pan-fried Beancurd with Chilli Sauce - An appetizing dish of crispy tofu served with sweet and sour sauce

滷水炸豆腐 - 利用香濃的滷水汁浸泡豆腐, 減少使用額外的調味料

Chiu Chow Style Marinated Beancurd - Marinated long in advance, this dish requires less seasoning during cooking while remaining rich in flavour

魚湯珍珠菇浸有機水耕菜

Simmered Hydroponic Chinese Lettuce and Pholiota Microspora in Fish Broth

例Regular \$218

有機水耕菜菜味鮮明, 配以每日新鮮熬製的原味魚湯及珍珠菇, 味道濃郁清香

Prepared with freshly made fish broth, these savory vegetables are delectable